



<p>COMMANDITE ELITE (BISTRO) - 5 000 \$</p> <p>Une seule commandite ELITE (BISTRO) disponible.</p> <p>La commandite ELITE (BISTRO) permet à une compagnie de commanditer l'espace Bistro avec son logo et matériel promotionnel (sujet à approbation du comité) pour tous les visiteurs et exposants, ainsi que tout ce qui est inclus dans la commandite OR.</p>	<p>ELITE (BISTRO) SPONSORSHIP - \$5,000</p> <p>Only one ELITE (BISTRO) sponsorship available</p> <p>The ELITE (BISTRO) sponsorship allows one company to sponsor the Bistro with their logo and promotional material (subject to committee approval) for all visitors and exhibitors, as well as everything included with the GOLD sponsorship.</p>
<p>COMMANDITE PLATINE - 3 000 \$</p> <p>La commandite PLATINE permet à une compagnie de fournir du matériel promotionnel avec son logo (lanyards, sac ou autre - sur approbation du comité) pour tous les visiteurs et exposants, ainsi que tout ce qui est inclus dans la commandite OR.</p>	<p>PLATINUM SPONSORSHIP - \$3,000</p> <p>The PLATINUM sponsorship allows one company to provide promotional material with their logo (lanyards, bags, or other - subject to committee approval) for all visitors and exhibitors, as well as everything included with the GOLD sponsorship.</p>
<p>COMMANDITE OR - 1 000 \$</p> <p>Comprend:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Choix de l'emplacement du kiosque, basé sur le principe du premier arrivé, premier servi. • Votre logo affiché dans l'aire bistro ainsi qu'à l'entrée de l'exposition. • L'ajout d'un article promotionnel (sur approbation du comité) dans le sac qui sera remis aux visiteurs à l'entrée du salon. 	<p>GOLD SPONSORSHIP - \$1,000</p> <p>Includes:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Choice of booth location on a first come, first-served basis. • Your logo posted in the bistro area as well as at the entrance of the exhibition hall. • The insertion of a promotional article (subject to committee approval) in the giveaway bag for trade show visitors.
<p>COMMANDITE ARGENT - 500 \$</p> <p>Comprend:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Votre logo affiché dans l'aire bistro ainsi qu'à l'entrée de l'exposition. • L'ajout d'un article promotionnel (sur approbation du comité) dans le sac qui sera remis aux visiteurs à l'entrée du salon. 	<p>SILVER SPONSORSHIP - \$500</p> <p>Includes:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Your logo posted in the bistro area as well as at the entrance of the exhibition hall. • The insertion of a promotional article (subject to committee approval) in the giveaway bag for trade show visitors.